
                                                                     Centrumbewoners Beinum, 21 oktober 2024
                                                                                  Correspondentieadres: Bingerdenseweg 58 

Aan de verantwoordelijke
Gemeenteraadsleden en alle politieke partijen van Doesburg!

Oproep: Dekamarkt mag niet in de vijver !

Geachte raadsleden en partijleden,

 Dekamarkt hoeft niet op de plek van deze vijver! 

Dekamarkt blijft net zo lief op zijn huidige locatie!

In ons gesprek van 19 juli 2024 met de  Dekamarkt werd aangegeven, dat het de 
Dekamarkt “om het even is of zij op de plek van de vijver, op de plek van de sporthal 
of op hun huidige eigen perceel kunnen blijven. “
In de slotzin van de brief  van 22 juli 2024 schrijft de Dekamarkt: “….wij staan open 
voor suggesties van de gemeente. “
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Tijdens de uitwerking van de plannen van het centrum met de Dekamarkt en anderen 
zijn wij als direct betrokkenen door de gemeente uitgesloten. Vandaar dat de 
Dekamarkt eenzijdig op de hoogte is gesteld en hem de vijver werd toegewezen. 
Zouden wij wel bij de uitwerking van de centrumplannen betrokken zijn geweest, had 
de Dekamarkt hoogstwaarschijnlijk gekozen voor de uitbreiding op zijn huidig 
perceel. 
De Dekamarkt had de kans gekregen om rekening te houden met de wensen van zijn 
buren en omwonenden, die tevens ook zijn klanten zijn. Het is een kwestie van  goed 
gedrag deze goede burenrelatie te respecteren. De gemeente Doesburg heeft  de plicht 
om het niet te verstoren.

De Dekamarkt schrijft in de brief van 22 juli 2024 het volgende: “Zelf ben ik diverse 
keren aanwezig geweest bij participatie bijeenkomsten zoals wijkfestival waar ik de 
indruk kreeg dat de gemeente alle omwonenden en betrokkenen zou hebben 
uitgenodigd.”
Hierbij is op te merken dat alle andere inbreng van de omwonenden van die tijd en 
ook na die tijd niet aan de Dekamarkt is bekendgemaakt.

Er zijn volgende acties gedaan:
15-3-2023 Handtekeningenactie Starreveld Legal Services 
22-3-2023 vanaf nu meer dan 10 krantenartikelen over weerstand dempen vijver
15-4-2023 bezwaren tegen de  plannen afgegeven  in de sporthal 
9-5-2023  Bezwaarbrief aan gemeente over de centrumplannen
23-5-2023  inspraak bij CDA Doesburg
7-6-2023   inspraak bij Stadspartij Doesburg, ( SP, VVD, PvdA, D66 kregen dezelfde
                  tekst toegestuurd, zijn dus allemaal op de hoogte gesteld.)
14-6-2023  inspraak bij VROM tegen de hoogbouw en voor behoud vijver/speelveld
29-6-2023 oproep aan gemeente om geen hoogbouw te realiseren
11-7-2023 bezwaarbrief tegen achterkamerpolitiek
4-8-2023 handtekeningenactie tegen hoogbouw met 133  handtekeningen
16-9-2023 opnieuw boze brief aan gemeente
6-10-2023 de zoveelste boze brief aan de gemeente over de hoogbouw
11-10-2023 gesprek met Wethouder van Veldhuizen en dhr. Schuiling met hun advies :
                  “wij mogen nog wel naar de Raad van State om de plannen aan te vechten”.
12-10-2023 handtekeningen voor behoud van de sporthal
11-11-2023 handtekeningen op petitie.com, 107 keer getekend.
15-5-2024  inspraak bij VROM door de Bogaert bewoners en 2 verdere insprekers van
                  Zanderskamp en Campstede, zij zetten zich in voor behoud van de vijver 
                  vanaf 2023.

Al deze inbreng van de omwonenden was bekend bij de gemeente 
voordat de plannen verder werden uitgewerkt samen met de Dekamarkt. 

In het bijzonder is het kwalijk dat de gemeente deze  informatie niet aan de 
Dekamarkt heeft medegedeeld.
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Uiteindelijk zijn wij nu allemaal het slachtoffer van dit manipulerende  
gemeentebeleid. 

Het staat veel op het spel als de verantwoordelijke personen hierover weigeren  om te 
handelen .

De Dekamarkt schrijft niet voor niets het volgende: “….wij staan open 
voor suggesties van de gemeente. “

Wij verwachten van de gemeente Doesburg dat zij nu met suggesties 
komen richting Dekamarkt. 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------
-

In het centrum van Beinum moet voldoende plek zijn voor alle 
buurtbewoners om te kunnen relaxen, om elkaar te 
ontmoeten, kinderen en volwassenen moeten kunnen bewegen, 
vooral veel bewegen. 

Om je heen kunnen kijken in de ruimte, rust en groen te ervaren. Wij zijn absoluut 
tegen het plan om het beetje groen en natuur dat nu aanwezig is op te offeren. En  nog 
slechter is het plan om de vijver te veranderen in een stenen en betonnen plek, qua 
hoogte helemaal waardeloos. 
En zes verdiepingen is eigenlijk wel veel te hoog. Je zult er maar omheen wonen en 
tegen deze kolossale muren aan moeten kijken. 
Bedenk hoe het moet zijn als jouw tuin grenst aan zo een lelijk gebouw met allemaal 
vensters. Je bent er totaal alle privacy kwijt. Dit is voor de omwonenden niet te doen. 
Geen enkele woning in Beinum is hoger dan twee of drie woonlagen. Waarom zou je 
dan zes woonlagen toe moeten staan en bouwen? 
Dan hebben we het nog niet over hoe lelijk het is voor Beinum om dan ook nog op de 
plek van de vijver de supermarkt op te zetten. Dat de  supermarkt op deze plek 
gepositioneerd is vinden wij een heel slecht idee.  
Laten we met ons allen ervoor zorgen dat de mensen om dit centrum hun woonplezier 
blijven behouden. Geen hoogbouw, geen supermarkt op de plek van de vijver. 
En het centrum  aantrekkelijk houden voor iedereen. 
Dat is  wat we nastreven. 

=================================================================
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Het zijn ontelbaar veel redenen op te noemen om de vijver niet 
te dempen. Enkele hebben wij hierna uitgelicht. 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Tijdens de VROM vergadering op 14 juni 2023 vertelde wethouder Birgit van 
Veldhuizen (Stadspartij) tegen Wim Robbertsen (CDA) met ander woorden het 
volgende:

“Ik moet het verhuizen van de sporthal kunnen betalen met de verkoop 
van de 133 appartementen, anders gaat het mooi niet door”.

*Vraag van Wim Robbertsen, voorzitter CDA: 

* als het gaat over de sporthal dringt zich de vraag op :
* kan het van invloed zijn voor de  calculatie van:
* “we willen meer groen dan moeten we hoger gaan bouwen”,
* nu daar meer ruimte ontstaat, is het dan ook zo, omdat de sporthal eerder
   niet in zat,
* dat de noodzaak tot hoogbouw misschien niet meer is?

*Antwoord van wethouder Birgit van Veldhuizen: 

* als je de opbrengst van de sporthal wil laten terugvloeien naar de woningen
   van centrum Beinum  dan mis je de opbrengst voor de bouw van de nieuwe
    sportfunktie bij Den Helder,
* dan wordt het daar wel heel lastig, 
* dus ik denk dat we op basis van deze uitgangspunten de ontwerper gewoon
    zijn gang moeten laten gaan, 
* en dan eens moeten kijken wat daar eruit komt,
* dan kun je altijd nog beslissen of iets erop of eraf kan,  1:35:12
* het zou toch wel mijn voorkeur zijn opbrengst van de sporthal of een deel
    ervan in te zetten voor de nieuwe sportfunctie,

* anders wordt het wel heel lastig als je iets nieuws wil  
bouwen.

Het betekend dat alle raadsleden en alle partijleden van Doesburg deze
koehandel goedkeuren.  Wij betalen met het verlies van onze vijver, 
speelplaats, groen en leefruimte het verhuizen van de sporthal.

Wij centrumbewoners zijn niet van plan het gelag te betalen.
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      De grote vijver met veel groen van de Doesburgse  
wethouder A. Frankfort moet blijven !!!

In dit artikel van 12-2-1991 schrijft Frankfort VVD namens Doesburg:
“De planopzet voorziet verder in een grote vijver met veel 

groen op de grens van Beinum 1 en 2, zodat een soort 
dorpsbrink ontstaat.”

En in het artikel van de Gelderlander 14-6-2024 schrijft Wim Robbertsen 
van CDA namens de Doesburgse raadsleden het volgende:

“Het is tijd dat de schop de grond ingaat.”
(de schop in om de grote vijver met veel groen te dempen, niet doen Wim !)

Wij houden wethouder Frankfort aan zijn woord !!! 
                                                                        Graafschap bode 12 februari 1991 

                                                                                                                                                            5   



                                                                                                                                                            6   



“Stop met deze idiote plannen”                                                                      
zegt een van onze bewoners van Beinum !!! En daar zijn wij het me eens.
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“Stop met deze idiote plannen”                                                                      
zegt een van onze bewoners van Beinum !!! En daar zijn wij het me eens.
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“Inspraak is een lachertje!
De  mening van de bewoners van Beinum
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Burendag Beinum 28 september 2024
afrekenen met de leugens van Doesburg

Op 2-3-2023 heeft beleidsadviseur en projectleider Schuiling 
namens de raadsleden  gezegd dat er 40 appartementen komen 
in het uitgebreide centrumgebied.  
En nu besluiten de raadsleden dat er wel 133  appartementen 
moeten komen. Vraag: waarom deze leugens ?
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Burendag Beinum 28 september 2024
afrekenen met de leugens van Doesburg

De kranten hebben meer begrip voor onze zorgen dan de eigen 
gemeenteraadsleden en partijleden. 
                                              De Gelderlander 29 en 30 september 2024
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Burendag Beinum 28 september 2024
afrekenen met de leugens van Doesburg

Regiobode 2 oktober 2024
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Wethouder Arno Frankfort zou dit met lede ogen aan 
moeten zien. 

Op 29 november 1995 hebben de raadsleden veel geld 
uitgegeven.  De vijver voor het centrum van Beinum werd 
uitgegraven. 
Om de vijver nu weer te dempen is zeker geen duurzame idee. Wethouder Arno 
Frankfort zou dit met lede ogen aan moeten zien. Behalve wanneer de RvS deze idiote 
plannen gaat stoppen. 
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 “Goed wies kapot”

Deze boulevardwoningen zijn gebouwd in 1997. zij zijn speciaal ontworpen 
als coulisse rond de brink met vijver, speelplaats, groen en leefruimte. En 
wel in het centrum van Beinum. Opdrachtgever toen: de raadsleden van 
Doesburg.
De huidige raadsleden zaten toen nog in de luiers of in de puberteit. 
En nu halen ze het in hun hoofd deze brink met steen en beton dicht te 
gooien. 
Het hele stedenbouwkundig ontwerp klopt dan voor en achter niet meer 
behalve deze boulevardwoningen worden ook opgeruimd. 
Bij onze huidige raadsleden en partijenleden is blijkbaar de “Goed wies 
kapot”  (streektaal, betekend is niet verstandig) 
 

                                                                                                    Foto 1997 Hans Wipfler
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